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Skolebestyrelsesmøde 8. marts 2023 kl. 17.30 – 21.00 
Tilstede: Flemming Overgaard, Signe K. Dupont, Annette Rendbo Larsen, Christina H. Kruse, Christina 

Christensen, Nathalie Kajberg, Maja Mandix, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen, Claus Petersen og Søren 

Schlüter 
 
Afbud: Flemming Overgaard, Nathalie deltager på Teams. 
 
Referent: Claus Petersen 

DAGSORDEN/REFERATER 

58– 22/23 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen er godkendt 

59 – 22/23 Godkendelse af referat 

Referat er godkendt 

Formandens har ordet (næstformanden) 

Det der har fyldt er beslutningen om strukturændringer. Det var et godt møde 

på Kongslund. Der ligger en god plan, Der er oplevelsen at der er roligt blandt 

forældrene. 

Skoleledelsen har ordet 
 
80% har svaret på survey omkring Kongslund, 59/74 melder ud at de skal gå 
på afdeling Bogense, ingen har svaret nej. Der er fest tvivlere på kommende 5 
årgang, måske grundet de potentielt store klasser. 
 
Rynkebyløb afholdes fredag før påske samt skolernes sangdag. 
Trivselsundersøgelse hos elever er næsten gennemført. 
Udviklingsaften med fokus på brobygning mellem afdelingerne løb af stablen 
d. 7. marts. 
 
Førskole 
Åbent hus i sidste uge, et godt forældremøde, Søren oplevede at der ikke var 
så mange. Noget kunne meldes ud, noget er ikke afklaret. Der bliver 36 i før-
skolegruppen. Der har været en fællesdag for alle og der kommer en til.  
 
Indskoling afd. Bogense og Kongslund 
Brobygningen fylder, info til forældre er på vej ud på Aula.. Det er en praktisk 
stor opgave, og der bliver arbejdet godt og med god energi 
 
SFO og SFO Klub: 
Praktisk, fællespasning 3 dage inden påske. Klubben har haft pige og drenge 
overnatning. Brobygning i SFO er også på vej i planlægningsfasen. Der bliver 
arbejdet med at skabe en ny fælles kultur 
 
Mellemtrin afd. Bogense og Kongslund 
Fodbolddag for alle i Bogensehallerne i dag har været en stor succes og det 
ses tydeligt at brobygningen mellem afdeling K og B i P-fag gør at eleverne i 
større grad end tidligere kender hinanden. 
 
Udskoling 
Udskolingen er i gang med terminsprøver på alle årgange. 9. årgang er i gang 
med det sidste seje træk frem mod prøverne.  De skriftlige prøver ligger kort 
tid efter påske. 
8. årgang har været på besættelsesmuseet i forbindelse med kulturrygsæk-
ken. Udviklingsaftenen blev brugt på at kigge på adfærd og trivsel og holde fo-
kus på undervisningen. 
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 Alle elever skal komme godt herfra.    
. 

Medarbejderrepræsentantens tanker og oplevelser 

SRR:  

- Generelt, på K der er god stemning, dejligt med en beslutning, så der 

kan arbejdes i en retning og der kan handles.  

NJ:  

- Strukturændringer fylder, god energi, men det bliver en stor opgave.  

 

Elevrådet har ordet 

- Elevrådet ikke tilstede 

 

61-22/23 
 

Efter kommunalbestyrelsesmøde d. 28. februar. Perspektiv fra 
 

- Bestyrelse / forældre 
- Det er en svær periode og der er tryk på i lokalsamfundet omkring 

dannelse af nye klasser. Bestyrelsen støtter op om principperne og ta-
ler med mange forældre.  

Ledelse 
- En del forældrene på afd B har taget kontakt omkring principperne for 

klassedannelse. Det er blevet tydeligt at strukturændringen har konse-
kvenser for alle elever. 

- En klasse lavet en underskriftindsamling. Der er møde med foræl-
drene på afd B i næste uge, der bliver ikke taget nogen beslutninger 
på det møde. Vi følger principperne. 

Medarbejdere 
-  

 

62 - 22/23 

 

Princip til gennemsyn (Klassedannelse) 
- Der bliver talt om hvordan vi inddrager eleverne i dannelsen af nye 

klasser. Fordele og ulemper ved ønskelister og kan digitale værktøjer 
bruges?  
 

- Skal vi revidere principperne næste skoleår, så der tages hensyn til 
hvor man har adresse i beslutningen om klasseplacering? Skal man 
gå i samme klasse hele skoleforløbet?  

 

 

63 – 22/23 Skolens økonomi – regnskab 2022 afsluttet. 

- Skolen kommer ud af ´22 med et overskud på godt 600.000 kr. Over-

skuddet er genereret ved at skolen fra august har sparet afdelingsle-

der løn. 

- Skolen er blevet kompenseret for stigende udgifter til energi med godt 

500.000 kr. hvilket har stor betydning. 

- En skole skal som udgangspunkt ikke genere overskud, økonomien 

skal ud til eleverne. 

64 – 22/23 Bestyrelsen årsberetning – hvordan skal den laves i år? 

- Vi skal prøve noget nyt i år, det skal ikke være på skrift. Søren laver 

oversigt over emner der skal berøres, formatet bestemmes senere, og 

det skal være elektronisk. 

Resultat af national overgangstest. 
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65 – 22/23 Resultater af National overgangstest er give med eleverne hjem. Det er en 

midlertidig løsning, idet der arbejdes må en ny ”national test”. Det er en skal 

opgave som skal løses. Svært at få ejerskab til for forældre og personale. 

 ORIENTERINGSPUNKTER 

66 – 22/23 GSB – Generation Sunde Børn. Bogense Skole har tilmeldt sig 

forskningsprojekt gennem SDU. 

- Kommende 1 og 2 årgang skal de næste 2 år have 5 idrætstimer, får 

frokost på skolen, forældre og lærere får undervisning i kost og søvn, 

timerne går fra valgaktivitet. 

67 - 22/23 Personalenyt 

- To lærere ansat som vikarer frem til 31.06 i indskoling på afdeling B. 

Bente og Nanna i stedet for Martin, som har sagt op og kollega der er 

sygemeldt. 

- Ny kollega startet i førskole / SFO, der er Helle startet 1/3 en rutineret 

pædagog der skal stå for førskolen og har erfaring med det. 

68 – 22/23/ Evt. 

- Havsvømning; Fra skoleåret 23-24 arbejder vi i at starte op med 

havsvømning. 

 

- Konfirmation, hvad sker der i forhold til klasser og Store Bededag? 

 

- Vi afventer info omkring antallet af skoledage ifb. Store Bededag 

 

- Trafik Louise, reglerne er fuldt, så ingen udsigt til at ændre noget. Hun 

opfordrer skolebestyrelsen til at vende tilbage med forslag til ændringer, som 

kan sendes til politiet. Oplevelser er at der ikke er mange der bruger den 

dobbelte cykelsti, men har fundet andre ruter. Der er en udfordring omkring at 

mange elever kører overparkeringspladsen, det skaber farlige situationer. Kan 

vi løse noget ved at male cykelstien blå. 

 

- Skolen har indhentet tillbud på flytning af skulpturer og legeredskaber fra K til 
B.  

 

69 – 22723 Orientering uden elever 

Mellemform på Bogense Skole 
- Vi har en gruppe elever der er kognitivt udfordret, vi arbejder med at 

lave en mellemform hvor de elever kan trives bedre. 
- Kontaktet af en forældre fra Nordfynsskolen, der ønsker sit barn skal 

gå på Bogense Skole.  

Punkter til næste møde Næste skolebestyrelsesmøde  

 

Torsdag d. 13. april kl. 17.30-19.30:  
• Årsberetning (Flemming og Annette) aftale dato/tid for optagelse 
• Princip/tilsyn 
• Økonomisk budgetramme 
• Nationale trivsels- og sundhedsundersøgelse 
• Nationale test 
• §16 afkortning af skoledagen 
 

 


